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افزایش صادرات صنایع دستى در کشورفولادگر: نظام بودجه ریزى را اصلاح کنیم

یک نماینده مجلس شوراى اسلامى با انتقاد از نظام بودجه ریزى کشور گفت: براى 
رهایى از مشکلات بودجه، باید نظام بودجه ریزى را اصلاح کنیم. حمیدرضا فولادگر 
در مخالفت با کلیات لایحه بودجه 97 ابتدا مخالف بودن خود را به معنى نادیده گرفتن 
زحمات دولت، کمیسیون تلفیق و سازمان برنامه و بودجه در خصوص این لایحه 
ندانســت و در خصوص دلایل مخالفت خود با برنامه بودجه سال 97 اظهار کرد: 
همچنان ساختار بودجه ریزى شیوه قبلى است که البته اصلاحات اندکى دارد. بودجه 
عملیاتى و بودجه انعطاف پذیر و متناسب با درآمدها تعریف دارد؛ اما هنوز نظام بودجه اى ما ثابت است. وى افزود: بخش هایى از 

بودجه را در شیوه بودجه ریزى عملیاتى آوردیم؛ ولى هنوز نمى توانیم بگوییم بودجه ریزى ما عملیاتى است.

معاون صنایع دستى اســتان اصفهان با بیان اینکه ادعاى فروشندگان و اتحادیه 
صنایع دســتى درباره کاهش میزان فروش صنایع دستى نقض مى شود، گفت: 
صادرات صنایع دستی در سطح کشــور افزایش یافته است. جعفر جعفرصالحى 
اظهار کرد: دولت براى افزایش توریست تلاش خود را کرده است و اگر فروشندگان 
صنایع دستى ادعایى در خصوص کاهش میزان فروش دارند باید علت آن را کشف 
کنند و راه حل مناسبى براى آن بیابند. وى با بیان اینکه صادرات صنایع دستى در 
سطح کشور به میزان 20 الى 30درصد افزایش داشته است، افزود: اگر فروشندگان سلیقه مشتري را در نظر بگیرند، بازارهدف 

را بشناسند و صنایع دستى را به خوبى ترویج دهند، مى توان با آسیب شناسى و حل سریع این مشکلات بر آن فائق شد.

بنز سال 97 بازخواهد گشت

 نمایشــگاه بین المللى صنعت خودرو در حالى به پایان 
رسید که این بار برندهاى خارجى بازهم یک سروگردن از 
رقیبان ایرانى خود پیشتاز بودند و توانستند با خودنمایى 
محصولات خود به عرض انــدام در بین بازدیدکنندگان 
بپردازند.عشــق و علاقه به خودرو یکى از محرك هایى 
اســت که مى تواند مردم را از سراســر جهــان گرد هم 
آورد. بر همین اساس، نمایشگاه هاى خودرو یا اتُو شوها 
بزرگ ترین رویدادهاى صنعت خودروســازى محسوب 
مى شوند و هرساله میلیون ها نفر از سراسر جهان جذب 
آن ها مى شوند. نه تنها خودروســازان از نمایشگاه هاى 
خودرو به عنوان بسترى براى معرفى آخرین دستاوردها 
و محصــولات خود اســتفاده مى کنند، بلکــه ایده ها و 
خودروهــاى مفهومــى را به منظور ارزیابــى بازخورد 

مصرف کنندگان به بوته آزمایش مى گذارند. 
در این میان نمایشگاه هاى خودرو در ایران نیز از این قاعده 
مستثنا نیســتند و نقش محرکى براى بازدیدکنندگان 
ایجاد مى کنند. نمایشگاه بین المللى اصفهان که هرساله 
یکى از رویدادهاى خود را بــه صنعت خودرو اختصاص 
مى دهد امسال نیز چهاردهمین دوره خود را با برندهاى 
مطرح ایران و دنیا آغاز کرد و پس از چهار روز به کار خود 
پایان داد.شــاید بتوان بزرگ ترین غیبت این رویداد را 
متوجه اولین خودروساز جهان یعنى بنز دانست؛ ولى با 
همه این تفاسیر باز هم نماینده انحصارى بنز در ایران به 
میان خبرنگاران آمد و پرسش هاى بى پاسخ آنان را جواب 

داد. مدیر ارتباطات و امور بین الملل شرکت ستاره ایران، 
نماینده انحصارى بنز در ایــران که در کنفرانس خبرى 
که در حاشیه نمایشگاه برگزار شــد، حاضر شده بود در 
پاسخ به پرسش خبرنگار ما مبنى بر حضور جدى بنز در 
بازار خودروسازى ایران گفت: برند بنز با تمام قوا در ایران 
فعال است و سیاست این شرکت تولید مدل هاى مختلف 
مرســدس بنز و افزایش خدمات با حمایت کمپانى مادر 
است.احمد روحى با تأکید بر جذابیت نمایشگاه اصفهان و 
پتانسیل بالاى این نمایشگاه، اظهار کرد: اصفهان، دومین 
برند نمایشگاهى کشور بعد از تهران است و خودروسازان 
داخلى و فعالان صنعت خودرو نباید از ظرفیت هاى این 
اســتان در معرفى محصولات خود غافل شوند؛ چراکه 
اصفهان نقش پررنگى در آینده صنعت خودروســازى 
خواهد داشــت.وى افزود: برند بنز با تمــام قوا در ایران 
فعال است و سیاست این شرکت تولید مدل هاى مختلف 
مرسدس بنز و افزایش خدمات با حمایت کمپانى مادر 
است.مدیر ارتباطات و امور بین الملل شرکت ستاره ایران 
از حضور برند بنز در نمایشگاه خودرو سال آینده اصفهان 
خبر داد و گفت: جدیدترین خدمت شرکت ستاره ایران 
گارانتى خودروهاى کارکرده مرســدس بنز اســت که 
مشــتریان مى توانند با مراجعه به شرکت ستاره ایران و 

پایگاه اینترنتى شرکت از این خدمات استفاده کنند.
مدیر ارتباطات و امور بین الملل شــرکت ستاره ایران، 
نماینده انحصارى بنز در ایران ادامــه داد: در خصوص 
واردات بنز بر اساس قانون و استقبال بازار عمل مى کنیم؛ 
اما هدف نهایى ما تولید بنز در داخل کشــور اســت که 

از سال آینده آغاز مى شــود.روحى افزود: برنامه ما ارائه 
خدمات جدید به مشتریان است که از آن جمله مى توان 
به تهیه سوییچ هاى یدك و ارائه خدمات پس از فروش 
به بنزسواران اشــاره کرد.علیرضا عاجزى، در ادامه این 
نشست خبرى با بیان اینکه اصفهان ظرفیت و پتانسیل 
بالایى در برگزارى نمایشگاه هاى سالانه دارد، اظهار کرد: 
نمایشگاه امسال خوشبختانه در سطح و کیفیت بسیار 
خوبى برگزار شد.مدیر نمایشــگاه خودرو تهران افزود: 
پیش از نمایشگاه مشکلاتى در ثبت سفارش ها و خرید 
خودرو بود کــه باتدبیر دولت و راه اندازى ســامانه ثبت 
سفارش خودرو این مشکل رفع شــد.این فعال صنعت 
خودرو با اشــاره به بازار 25میلیون دستگاهى خودرو در 
ایران، گفت: ایران دوازدهمین کشور تولیدکننده خودرو 
در دنیاست و این آمار و ارقام بیانگر اهمیت این صنعت در 
کشور است.عاجزى همچنین مردم اصفهان را علاقه مند 
به بازار خودرو دانست و گفت: در این نمایشگاه مهم ترین 
تولیدکنندگان داخلــى و واردکننــدگان خودروهاى 
خارجى حضور دارنــد و تجمع ایــن دو در یک فضاى 

نمایشگاهى مى تواند رضایت مردم را جلب کند.
 افزایش 90درصدى تعرفه واردات خودرو

دیگر رخداد این نمایشــگاه برگزارى نشست 
خبرى با شــرکت پرشــیا خودرو، نمایندگى انحصارى 
BMW در ایران بود. کامــران طالبى فرد، مدیر بازاریابى 
شرکت پرشیا خودرو با اشــاره به افزایش تعرفه واردات 
خودرو تا 90درصد، گفت: افزایش تعرفه ها امکان فروش 
خودروهاى لوکس در کشور را با چالش مواجه کرده است. 

وى با بیان اینکه این نمایشــگاه در روزهاى دوم و سوم 
کار خود با استقبال خوب مردم مواجه شد، اظهار کرد: 
بااین وجود شوك ناشــى از افزایش قیمت خودروهاى 
وارداتى باعث کاهش اســتقبال مردم شده است.مدیر 
 BMW بازاریابى شرکت پرشیا خودرو، نماینده انحصارى
در ایران با اشاره به نظم و برنامه ریزى دقیق و مثال زدنى 
نمایشگاه اصفهان اظهار امیدوارى کرد: نمایشگاه خودرو 
اصفهان به عنوان دومین نمایشگاه کشور پس از تهران، 
سال آینده در محل جدید و با زیرساخت هاى مناسب ترى 
برگزار شود.وى افزود: شــرکت پرشیا خودرو آخرین بار 
سال 94 در نمایشــگاه خودرو اصفهان حضور داشت و 
امسال با ســرى ۵BMW در این نمایشگاه شرکت کرده 
اســت.طالبى فرد، تخفیف ویژه خرید، فروش گارانتى 
 BMW یک تا سه ســاله محصولات و عرضه لوازم جانبى
به صورت کامل را به عنوان خدمات جدید شرکت پرشیا 
خودرو عنوان کرد و در خصوص تولید BMW در ایران، 
گفت: در این خصوص مدیران شــرکت پرشــیا خودرو 
در حال مذاکره هســتند و احتمال تولیــد وجود دارد؛ 
اما هنوز تصمیم قطعى اتخاذ نشــده است؛ چراکه باید 

زیرســاخت هاى لازم براى تولید خودروهــاى برند در 
کشور فراهم شود.این فعال صنعت خودرو تصریح کرد: 
با قیمت ها و تعرفه هاى فعلى معلوم نیست بازار داخلى 
کشــش تولید پانزده هزار خودرو لوکس را داشته باشد؛ 
اما اگر شــاهد کاهش قیمت ها و تعرفه ها باشیم امکان 
تولید این خودروها با تیراژ بالا و صرفه اقتصادى بیشتر 
فراهم مى شود.طالبى فرد با تأکید بر اینکه حداقل تیراژ 
تولید خودروهاى لوکس پانزده هزار خودرو است، گفت: 
تولید خودرو کمتر از این تعداد توجیه اقتصادى ندارد؛ اما 
درحال حاضر افزایش تعرفه ها این امکان را با تردید مواجه 
کرده است و تولید خودرو بســتگى به برنامه هاى دولت 
دارد؛ بااین وجود امکان تولید BMW در شیراز وجود دارد. 
وى تصریح کرد: در سال گذشته با تعرفه 40درصد تنها 
8500 خودرو لوکس در کشور به فروش رسیده است و 
حالا با تعرفه 90درصدى باید دید استقبال به چه صورت 
خواهد بود.مدیر بازاریابى شــرکت پرشیا خودرو افزود: 
 BMW 45درصد بازار خودروهاى لوکس ایران در اختیار
و 45درصد در اختیار شرکت بنز است و 10درصد دیگر 

میان دیگر برندها تقسیم مى شود.

خبرى که پس از یک وقفه طولانى در اصفهان رسانه اى شد:

در دیدار سفیر روسیه با شهردار 
اصفهان مطرح شد:

لزوم استفاده بیشتر از 
دستاوردهاي خواهرخواندگی 
میان سن پترزبورگ و اصفهان 

سفیر و سرکنسول جدید روسیه با قدرت اله 
نوروزى، شهردار اصفهان دیدار و گفت وگو 
کردند. شــهردار اصفهان در ایــن دیدار با 
اشاره به تعامل هاى خوب دو کشور ایران و 
روسیه بعد از انقلاب اســلامى، اظهار کرد: 
روسیه از گذشته هاى دور با اصفهان ارتباط 
و مراودات متعددي داشــته است؛ به ویژه 
اینکه ســن پترزبورگ ســال هاي بسیاري 
اســت که با اصفهان خواهرخوانده اســت. 
عقد خواهرخواندگى شــهر سن پترزبورگ 
روســیه با اصفهان نیز در ســال 78 توسط 
شــهردار وقت اصفهان امضا و بر این اساس 
قراردادهایى در زمینه توسعه همکارى هاى 
اجتماعى، فرهنگى و آموزشى بین دو شهر 
منعقد شــد. وى با بیان اینکه ممکن است 
برنامه ها و سیاست هاى دو شهر خواهرخوانده 
اصفهــان و ســن پترزبورگ به طورکامــل 
اجرایى نشده باشــد، اظهار امیدوارى کرد: 
سیاست هاى مدیریت جدید شهر اصفهان 
در زمینه هــاى مختلف مى توانــد منجر به 
توســعه فعالیت هاى اقتصادى، فرهنگی و 
رفت وآمد توریســم به دو شهر شود؛ چراکه 
هر دو شهر داراي ظرفیت مناسب در زمینه 
جذب گردشــگر است.شــهردار اصفهان با 
اشاره به ضرورت توسعه گردشگرى، افزود: 
دیدگاه مدیریت جدید شهر اصفهان توسعه 
گردشگرى است. در این راه اگر نیاز به انعقاد 
تفاهم نامه جدید باشد، شهردارى اصفهان 
آمادگى خود را اعلام مى کند تا شاهد حضور 
هرچه بیشتر مردم روسیه در اصفهان و مردم 
اصفهان در روسیه و شــهر سن پترزبورگ 
و افزایش شــادابی و نشــاط میان مردم هر 
دو شــهر باشــیم.نوروزى خاطرنشان کرد: 
امیدواریم با حضور سفیر و سرکنسولگرى 
روسیه شاهد افزایش همکارى ها میان این دو 
شهر باشیم. گردشگرى و کشاورزى ازجمله 
راه هایى است که مى توان از این طریق ارتباط 
بین دو شــهر اصفهان و ســن پترزبورگ را 
افزایش داد؛ البته باید از حرف زدن عبور کنیم 
و وارد عمل شویم. شــهردار اصفهان گفت: 
علاقه بسیارى داریم که میدان امام(ره) مملو 
از مردم روسیه شود و براى تحقق این مهم 
آمادگى داریم جاذبه هاى گردشگرى خود 
را معرفى کنیم.وى افزود: اصفهان مى تواند 
با سایر شــهرهاى روســیه نیز تعامل هاى 
خوبى داشته باشد؛ حتى برگزارى مسابقات 
جام جهانى فرصت خوبى براى حضور مردم 
ایران در سن پترزبورگ است. باید زمینه هاى 
همکارى بین دو شهر افزایش یابد تا شاهد 
دســتاوردهاى این عقــد خواهرخواندگى 
باشــیم؛ البته تا به امــروز از ایــن دریچه 
دستاوردى حاصل نشده اســت.نوروزى با 
بیان اینکه 20درصد از مردم روسیه مسلمان 
هستند، تصریح کرد: در این راستا مى توان 
در جذب توریسم مسلمان به شهر اصفهان از 

این ویژگى استفاده کرد.
توسعه فعالیت هاى اقتصادى بین 
دو شهر اصفهان و سن پترزبورگ

لوان جاگاریان، سفیر روســیه در ایران نیز 
در دیدار با شــهردار اصفهــان ضمن ابراز 
خرســندى از دیدن این کلان شهر تاریخى 
اظهار کرد: در زمینه اقتصادى و گردشگرى 
ظرفیت هاى زیادى داریــم؛ بنابراین امید 
است با فعالیت سرکنســولى جدید روسیه 
در ایــران، صفحات جدیــدى در خصوص 
فعالیت هاى اقتصادى بین دو شهر اصفهان 
و ســن پترزبورگ گشوده شــود. جاگاریان 
با اشاره به دیدار خود با اســتاندار اصفهان 
درباره توسعه فعالیت هاى گردشگرى گفت: 
مردم روسیه بیشتر ترجیح مى دهند به دلیل 
امکانات ترکیه به این کشور سفر کنند؛ البته 
هر دو سفارت ایران و روسیه باید در جهت 
جذب گردشــگر بین این دو شهر اقدامات 
بیشتري انجام دهند. وى با اشاره به افزایش 
دوبرابرى مردم ایران در روســیه ادامه داد: 
تعداد مســافران ایرانى در روســیه سال به 
سال رو به افزایش است؛ البته طى برنامه اى 
قرار است گروه هاى دسته جمعى از ایرانیان 
بتوانند بدون ویزا در کشــور روسیه حضور 

یابند.

خبر ویژه

اقتصاد خرد حمل ونقلنمایشگاه

مدیر بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش هاى دفاع 
مقدس استان اصفهان بیان کرد: تاکنون 
بیست میلیارد تومان براى مرکز فرهنگى 
دفاع مقدس استان اصفهان هزینه شده 
است و براى تکمیل آن به همین اعتبار نیاز 
داریم. سردار مجتبى شیروانیان با اشاره به 
اینکه مرکز فرهنگى دفاع مقدس استان 
اصفهان در ضلع غربى باغ غدیر اصفهان 
قرار دارد، بیان کرد: کار ساخت این مرکز 
فرهنگى از سال 1376 آغاز شده است؛ اما 
به دلیل اینکه در برهه اى با کســر بودجه 

مواجه بود در برخــى از مواقع کار به کلى 
متوقف شد؛ اما با این وجود در چهار سال 
اخیر مرکز فرهنگى دفاع مقدس استان 
اصفهان با سرعت بیشترى در حال تکمیل 
است. این مرکز فرهنگى 22 هزار مترمربع 
زیربنا دارد و قرار است در ســه فاز از آن 
بهره بردارى شــود. وى گفت: فاز نخست 
این مرکز فرهنگى 90درصد پیشــرفت 
داشته است. این بخش 8000 مترمربع 
زیربنا دارد و شامل سالن هاى چندمنظوره، 
سالن هاى نمایش، کتابخانه، مرکز اسناد، 
مرکز تولید محتوا، گالرى آثار حجمى و 
نمایشى است. مرحله نخست از فاز اول 
در دهه فجر امســال افتتاح خواهد شد 
که شامل محوطه، طبقه همکف و سالن 
اجتماعات و نمایش و یادمان شــهداى 

گمنام است.

عضو هیئت رئیسه اتحادیه مصنوعات 
چوبى شهرستان اصفهان گفت: صدور 
راحت مجوز صنفى موجب شــده تا 
رکود در صنف مصنوعات چوبى رو به 
افزایش رود؛ درحالى که این شغل با 
سلامت روح و روان منازل در ارتباط 
اســت و بحث تخصص در آن بسیار 

حائز اهمیت است.
مجید آذربایجانى در این نشســت با 
تأکید بر ضرورت تخصص در اصناف 
مختلف گفت: مــا نیازمند همکارى 

تنگاتنگ کسبه و مردم هستیم. نباید 
افراد غیرمتخصــص وارد این صنف 

شوند.
آذربایجانــى گفت: مگر مى شــود با 
گذران ده تا پانزده ســاعت آموزش 
فنى وحرفه اى وارد حرفه اى شد. در 
این شرایط مردم اعتماد خود را نسبت 

به اتحادیه ها از دست مى دهند.
عضو هیئت رئیسه اتحادیه مصنوعات 
چوبى شهرســتان اصفهان افزود: در 
کشورهاى دیگر براى گرفتن مجوز 
صنفى، شــخص باید چندین سال 
در یک کارگاه قدیمــى و معتبر کار 
کند؛ اما در ایران به راحتى مجوز داده 
مى شود؛ به این دلیل روزبه روز بر آمار 

شکایت هاى صنفى افزوده مى شود.

اســتاندار اصفهان گفت: پروژه بزرگ 
قطار سریع الســیر اصفهــان- تهران 
اهمیت خــاص خــود را دارد که حتى 
یک روز زودتر به نتیجه رســیدن آن 
مهم است. محســن مهرعلیزاده اظهار 
کرد: 30درصد از پروژه هاى اساســى 
و 30درصــد از بودجه اســتان در این 
بخش است و مأموریت این حوزه ارتباط 
مستقیم با زندگى مردم دارد.وى افزود: 
مردم ایران به دلیــل اینکه دائماً به فکر 
ارتقاء و تعالى هستند به وضعیت موجود 

بسنده نمى کنند؛ زیرا از اصالت، جایگاه 
و تاریخ و تمدن بزرگى برخوردار هستند. 
مســئولان نیز باید این تفکر را داشته 
باشند و بر این اساس کار کنند.استاندار 
اصفهان با بیان اینکه هیچ مسئولى به 
عمد، قصد کم کارى ندارد، گفت: گاهى 
در مشکلات درشــت نمایى مى شود و 
مسئولان باید تلاش کنند با صداقت، 
خود را به مردم نشان دهند و عملیاتى تر 
کار کنند تا مردم نتایج آن را مشــاهده 
کنند.وى با تأکید بر اینکه مســئولان 
این بخش باید از این بروکراسى سنگین 
دست بردارند و مسائلى را که مى تواند 
مردم را راضى و خشنود کند، سریع تر 
انجام دهند، افزود: زمانى که مى شــود 
کارى را با سرعت به انجام رساند، دلیلى 

براى تأخیر وجود ندارد.

اجراى هرچه سریع تر پروژه قطار سریع السیر اصفهان- تهرانصدور مجوز صنفى راحت شده استبراى تکمیل مرکزفرهنگى دفاع مقدس بودجه نیاز داریم
استاندار اصفهان تأکید کرد:عضو هیئت رئیسه اتحادیه مصنوعات چوبى اصفهان:مدیربنیاد حفظ آثار و نشر ارزش هاى دفاع مقدس استان اصفهان خبر داد : 
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آگهى دعوت به مجمع عمومى فوق العاده

شرکت صنایع نساجى همدانیان (سهامى خاص)
 ثبت شده به شماره 90 و شناسه ملى 10260025874 

بدینوسیله به اطلاع کلیه صاحبان سهام و نمایندگان قانونى صاحبان سهام شرکت صنایع 
نساجى همدانیان (سهامى خاص) مى رساند جلسه مجمع عمومى فوق العاده شرکت راس 
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ 1396/11/21 در محل موسسه خیریه على و حسین همدانیان 

واقع در اصفهان، خیابان عباس آباد، پلاك 238 تشکیل مى گردد. 
دستور جلسه: 

1- تغییر آدرس اصلى شرکت و کدپستى 
2- سایر موارد که در صلاحیت مجمع عمومى فوق العاده باشد. 

رییس هیئت مدیره 

از طرف همسرت داوود

��م ا��وز �و�د �و �و�د ��ه �و�ی ��ت، 
���وی �یال �ن، �ر� �یلاد �و �ھاران �ن 

ا�ت و ���ر�ن �ھا� �ای �ود�م
زا�وزت ����ه 

در اصفهان برگزار مى شود:

اولین همایش جمعیت 
استادان و مهندسین پرواز پیشکسوت آسمان ایران 

نسل فردا / گروه اصفهان: دکتر مرتضى 
دشتى اصفهانى، مدیرعامل جامعه استادان 
و مهندسین پرواز پیشکسوت آسمان ایران 
درگفت وگو با ما اعلام کرد: براى نخستین بار 
همایش جمعیت استادان و مهندسین پرواز 
پیشکسوت آسمان ایران یادواره مهندس 
شــهید ابوالفضل بیگى نیا، بــه همت این 
جمعیت و با حضور تمامى مقامات لشکرى 

و استانى دراصفهان برگزار مى  شود.
وى گفت: این مجموعه ازبدو ورود وسائل پرنده از جمله: هواپیما، هلیکوپتر، بالن وهرنوع وسیله پروازى به 
ایران، اسمى تحت عنوان«جامعه مهندسى» نداشته است و بالاخره پس از تلاش و سختى هاى فراوان 
توانستیم این نام را به ثبت برسانیم.دشتى اضافه کرد:بیشترجمعیت استادان و مهندسین پرواز پیشکسوت 
آسمان ایران به رغم اینکه بازنشسته هستند اما جوانند؛ زیرا هریک در سنین بسیار پایین در سیستم نیروى 

هوایى مشغول به کار شده اند؛ بنابراین در سنین 47 سالگى نیز بازنشسته شده اند.
مدیرعامل جامعه استادان و مهندسین پرواز پیشکسوت آسمان ایران در ادامه صحبت هاى خود یادآور 
شد: تا الان مجموعه حمایتى براى این نیروها وجود نداشته و حالا خوشبختانه این اقدام انجام خواهد شد.
وى معرفى جامعه مذکور به کشور و درمیان گذاشتن اهداف کارى این مجموعه با مقامات را ازجمله اهداف 
این همایش عنوان کرد و گفت: مى خواهیم به مردم و رهبراعلام کنیم که ما اگر چه بازنشسته شده ایم اما 
اگر خدایى ناخواسته مشکلى پیش آمد و نیاز شد ازاولین تا آخرین نفرمان آماده بازگشت و خدمت رسانى 

به کشورمان هستیم.
دشتى با تأکید براینکه همچنان صیانت از کشوررا وظیفه خود مى دانیم تصریح کرد: ما مدیون مملکت مان 

هستیم و کارى نداریم که بازنشست شده ایم.
مدیرعامل جامعه استادان و مهندسین پرواز پیشکسوت آسمان ایران همچنین یادآور شد: در کشور ما 
مهندسى پرواز ناشناخته است. خلبانى مهارت است و تا سیستم فنى تخصصى آماده نباشد خلبان مجاز 

به پرواز نیست و حتما باید با امضاى مهندس پرواز اجازه بلند شدن اعلام شود.

نماینده  BMW: خودروسازى در ایران صرفه اقتصادى ندارد


